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Aanleiding 

Het Kamerlid Van Campen (VVD) heeft vragen gesteld over de bestuurlijke boetes 

Wet dieren naar aanleiding van bijgaand nieuwsbericht van RTL dat de hoogte van 

bestuurlijke boetes voor slachthuizen sinds 2012 niet zijn gecorrigeerd voor 

inflatie. In het bericht noemen VVD, PVV, PvdA-GL en D66 “het gelijkblijven van 

de boetes onbegrijpelijk, juist omdat slachthuizen nog regelmatig de fout in 

gaan.” 

 

Geadviseerd besluit 

U kunt bijgevoegde brief met antwoorden op de Kamervragen ondertekenen. 

 

Kernpunten 

• Het huidige boetstelsel biedt de toezichthouder beperkte ruimte om rekening 

te houden met de omvang van het bedrijf. De vastgelegde hoogte van de 

boetes (de boetecategorieën) gelden generiek voor verschillende soorten van 

overtredingen.  

• Hierdoor kunnen boetes relatief zwaar zijn voor kleine bedrijven en relatief 

licht voor grote bedrijven, zoals grote slachthuizen.  

• Echter door toepassing van de recidivebepaling kunnen ook boetes voor 

slachterijen hoog oplopen. Toepassing van deze bepaling leidt tot 

“boetestapeling”.  

• Verhoging van boetes bovenop de inflatiecorrectie zou er toe kunnen leiden 

dat deze door kleine bedrijven moeilijk zijn op te brengen.   

• Op uw verzoek worden de boetes verhoogd met een inflatiecorrectie. Daarbij 

worden mogelijkheden gecreëerd om hogere boetes (bovenop de 

inflatiecorrectie) op te kunnen leggen aan grote bedrijven, zoals grote 

slachthuizen.  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 




